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Bjärreds IF - Verksamhetsberättelse 2023 

Bjärreds IF är en idrottsförening med fotbollsverksamhet öppen för alla från 5 år och uppåt med 

uppdraget: Så många som möjligt, så länge som möjligt och så bra som möjligt. Det senare syftar 

primärt på att vi genom utövning av fotboll vill verka för höjandet av medlemmarnas psykiska, fysiska 

och sociala utveckling samt för främjandet av god kamrat- och idrottsanda. Vår målsättning är att 

kunna erbjuda en attraktiv fotbollsresa för spelare, ledare, domare, föräldrar och samarbetspartners 

med trygghet, glädje och utveckling i fokus. 

De senaste åren har det skett flera förändringar som påverkar och är en utmaning för Bjärreds IF:  

 

• Rutborgsskolan erbjuder en MFF akademie på högstadiet sedan 6-7 år tillbaka. Å ena sidan är 

detta positivt för utvecklingen fotbollstekniskt, å andra sidan ser vi att flera spelare blir mätta 

på fotboll alltför tidigt och att det riskerar att det bildas ”lag i lagen” inom Bjärreds IF 

• Det har generellt blivit svårare och svårare att hitta ledare och andra som ställer upp och 

arbetar ideellt. Bjärreds IF (och idrottsförelsen i stort) bygger på engagerade ledare och vi 

behöver erbjuda så bra bra stöd som möjligt (med utgångspunkt från en ekonomiskt 

välmående förening) 

• Sponsorer får pga företagens policy kring jämställdhet inte bli samarbetspartner då vi inte 

erbjuder både tjej- och pojkverksamhet  

• Det finns en generellt nedåtgående trend gällande barn- och ungdomar som är aktiva inom 

idrotten 

• Det senaste årets inflation speglar sig i kostnadsökningar, även för Bjärreds IF  

Verksamhetsplanen 2023 som klubbades av årsmötet utgick dels från vårt uppdrag men även på ett 

antal områden för att utveckla föreningen framåt och adressera utmaningarna.  

Nedan en sammanfattning av ufallet 2023 i föreningen i stort, sport, marknad samt evenemang.   

Föreningen i stort 

• En viktig målsättning 2023 var att utöka samarbetet med BFK och vi är glada att vi nu tecknat 

ett avtal som hanterar det vi tillsammans hanterar men även ger en riktning av vart vi är på 

väg  

• Nytt klädavtal har signerats med Craft och Action & Trend, inklusive en förbättrad och mer 

miljömedvteen hantering av matchkläder.  

• Rutinerna kring ekonomihanteringen har effektiviserats, där vi dels har haft bättre 

uppföljning på styrelsemötena med en dedikerad kassör. Därtill har vi även "insourcat" 

lönerutinerna.   

• Tillsammans med kommunen och BFK har arbetet med att planera projektet att ersätta 

underlaget på gamla KG med nytt konstgräs inletts. 

• Kommunens målsättning är att genomföra detta inför vintersäsongen 2024. 
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Sport 

Under 2023 spelade föreningens A-lag i division 4, ett andra år med Peter Nilsson som huvudtränare.  

 

• En viktig del i vårt uppdrag är att kunna erbjuda så bra verksamhet att ungdomarna stannar 

längre i klubben, engagerar sig utöver sitt fotbollsutövande och kommer tillbaka till 

föreningen som engagerade ledare, tränare, styrelsemedlemmar, föräldrar eller 

samarbetspartner på annat sätt.  

• Laget slutade i mitten av tabellen där föryngringsresan fortsatte med att spelare som 

utvecklats i Bjärred slussades in efterhand.  

• I linje med detta blev det även klart att Faik Zogajsom var tränare i U19 2023 tar över som 

huvudtränare i A-laget 2024.  

Vad gäller de äldre ungdomarna så spelade U19 i regional serie division ett eftre ett makalöst 2022.  

 

• Våren 2023 inleddes bra men efterhand att måmnga spelare var inne på sitt studentår blev 

spel i högsta serien lite väl tufft 

• U19 laget började träna en gång i veckan tillsammans med A-laget för att stärka samarbetet 

och under hösten gjorde som sagt flera U19-spelare debut i A-laget 

• Under hösten tog laget ett steg ner och efter en trög start spelade laget som nu lyft upp flera 

födda 2006 upp sig med säkrat kontrakt i slutändan  

Ser vi till åldrarna precis under U19 hade vi även här en del utmaningar, t.ex. med spelare som under 

året sökt till lag sig högre upp i seriesystemet.  

 

• 2023 kunde vi erbjuda externa ledare för U15/U16, med en anpassning efter vårsäsongen. 

Tanken med detta är generellt att kunna ge en nytändning och ge spelare möjlighet till vidare 

utveckling och motivation. Lagen behöver även i fortsättningen föräldrar som är såväl 

lagledare, assisterande tränare som aktiva runt laget i övrigt, med särskilt fokus på att 

säkerställa den sociala gemenskapen.  

• 2023 hade vi spelare från 5- och 6 år i form av knattar (tjejer och killar) och lag från 7 års 

ålder till 15 samt redan nämnt U19 (med spelare 16-18 år).  

I verksamhetsplanen för 2023 var ett av de viktigaste målen att bättre stödja våra duktiga ledare, så 

att de i sin tur kan motivera och engagera våra medlemmar, samt förbättra kommunikationen mellan 

lagen och styrelsen.  

 

• Tjänsten som sport- och föreningsutvecklingsansvarig uttökades till 50% vilket möjliggjorde 

att såväl Röda Tråden som Utvecklingsplanen har kunnat uppdateras 

• Målet 2024 blir nu att mer kunna nå ut på planen med tydligare riktlinjer och praktiska 

övningar till alla ungdomslagen och deras ledare.  
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• Vi ser även att vi har hittat en bra struktur med de yngre lagen där vi t.ex. fortsatt med vår 

”onboarding” av våra nya ledare, där målsättningen dels är att förmedla resan genom 

Bjärreds IF och tydliggöra våra värderingar, men även att praktiskt ge nya ledare de resurser 

och stöd de behöver  

Marknad 

Marknad sköter föreningens kontakter med sponsorer och andra bidragsgivare.  

 

• Sponsringen 2023 har precis som 2022 legat lägre än tidigare år och 2024 behöver detta vara 

ett fokusområde mer erforderliga resurser.  

• Vad gäller alternativa intäktskällor har återigen försäljningen av Bingolotter varit lyckosam, 

även om konkurrensen från andra föreningar i kommunen blivit tuffare.  

• Ett annat sätt att skapa nya intäktskällor är att hitta nya evenemang (se mer nedan). 2023 

inleddes ett samarbete med HK Ankaret och när strukturerna nu är på plats är förhoppnngen 

att även intäkterna därav skall öka 2024.  

Evenemang 

En viktig del med våra engagemang, såsom BIF-cupen, är att skapa en bra föreningskänsla och social 

samvaro.  

 

• Efter en lyckosam återstart 2022 efter C19 genomförde årskullen 2010 en BIF-cup med 

rekord i antal deltagande lag (174) med goda intäkter för såväl arrangörslaget som 

föreningen som helhet.  

• Vi hade även åter lyckade evenemang genom Bjärreds IF Fotbollskola och MFF 

Sommarfotboll. Totalt var det 34 st. i åldern 7-8 år som deltog i vår egen fotbollsskola och 

sammma vecka, för åttonde året i rad, genomfördes MFF Sommarfotboll i dagarna fyra. 2023 

hade vi igen fullt hus, dvs. ca. 220 deltagande ungdomar i åldrarna 9-14 år.  

• Hösten avslutades åter med trevlig padel tillsammans med ledarna med efterföljande 

korvgrillning.  

Medlemmar 

Det totala antalet betalande medlemmar var under året 630 st varav 605 st aktiva spelare under 18 

år. Antalet medlemmar ökade 2023 med 10 stycken och efter två år med en nedåtgående trend ser vi 

en mindre ökning.  
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Resultat och ställning 

Föreningen har en god ekonomisk ställning, med fortsatt stort eget kapital. Styrelsen lade inför 2023 

en budget som var underfinansierad med planerade investeringar bland annat i samband med nytt 

klädesavtal (med Action & Trend). Vi valde att genomföra hela bytet 2023 (och inte över två år), 

vilket även speglar det högre negativa resultatet (jämfört med budget). Vi valde även att öka tjänsten 

för sport- och utvecklingschefen från 25 till 50%. Tyvärr har inte intäkterna ökat motsvarande.  

Tittar vi på konsolideringsgraden, det mått som RF använder för ideella föreningar, ligger vi 

fortfarande bra till men nya styrelsen bör 2024 vidare analysera de ekonomiska förutsättningarna.  

 

Tillsammans skapar vi fotbollsglädje och tar ansvar för ungdomarna som bygger vår framtid 

/Styrelsen Bjärreds IF 

 


